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З А П И С Н И К 
  са 23.  сједнице Представничког дома  

 Парламентарне скупштине  Босне и Херцеговине,  
одржане 18. марта 2008. године 

 
 Сједница је  почела у 10.10 часова. Присуствовали су сви посланици. 
 Из Савјета министара БиХ сједници су присуствовали: предсједавајући Никола Шпирић, 
министри Тарик Сдовић, Слободан Пухалац, Божо Љубић, Средоје Новић и Срђан Халиловић, те 
замјеници министара Срђан Арнаут, Сенад Шепић и Фуад Касумовић.  
 Из међународних организација сједницу су пратили представници ОХР-а, ОЕБС-а, ЕУСР-а, 
НАТО-а, ЕУПМ-а,  америчке и британске амбасаде,  те невладине организације ''Центри цивилних 
иницијатива''.  
 
 У уводним напоменама предсједавајући Живковић дао је кратко образложење предлога дневног 
реда 23. сједнице. 
 Прије отварања расправе о предлогу дневног реда, предсједавајући је подсјетио посланике да им 
је 22. фебруара упућена иницијатива за оснивање националне секције Глобалне организације 
парламентараца у борби против корупције у БиХ (GOPAC) и да су истовремено посланици позвани да 
доставе своје пријаве за чланство у овој секцији, те да до сада ниједан посланик није доставио пријаву. 
Рекао је да очекује да ће се посланици Дома пријавити и нагласио да су се из Дома народа већ пријавила 
три члана.  
 Предсједавајући је такође подсјетио посланике да је у току припрема измјена и допуна 
Пословника Представничког дома и да је Колегијум Дома од Ад хок комисије за припрему измјена и 
допуна, као и пречишћеног текста Пословника, обавијештен да ниједан посланик није доставио своје 
предлоге нити сугестије у вези са измјенама и допунама Пословника. Позвао је посланике да се укључе 
у овај процес како би измјене и допуне Пословника Дома биле што квалитетније.  
 
 Предсједавајући је замолио посланике да се уздрже од предлога за допуну предложеног дневног 
реда за 23. сједницу, с обзиром на потребу што бржег доношења одлуке о извјештајима надлежне 
комисије о законским предлозима о реформи полиције, а да се евентуални предлози могу дати уз 
предлог дневног реда 24. сједнице – која ће бити одржана одмах након 23. сједнице Дома.  
 
 У расправи о предлогу дневног реда Денис Бећировић је предложио да се у дневни ред сједнице 
уврсти изјашњавање о иницијативи коју је поднио прије двије сједнице, а која се односи на усвајање 
стратегије за борбу против корупције у Босни и Херцеговини. Предложио је да се, ако је није могуће 
уврстити у 23. сједницу, уврсти у наредну, како би се Дом о њој изјаснио, с обзиром да су посланици 
ову иницијативу раније добили.  
 Винко Зорић подсјетио је да се ова сједница, као и наредна, одржава у Великој седмици и да су 
сви вјерници католици пристали да раде и на Велики четвртак због познатих околности, па је у том 
контексту замолио све посланике да ову и сљедећу сједницу завршимо што прије.  
 Није било више расправе о предлогу дневног реда. 
 Предсједавајући Милорад Живковић констатовао је да 23. сједница Представничког дома има 
сљедећи 
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                                                                                  Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 
1. Записници са 21. и 22. сједнице Представничког дома; 
2. Посланичка питања и одговори; 
3. Предлог закона о независним и надзорним тијелима полицијске структуре Босне и 

Херцеговине, са Извјештајем Заједничке комисије за одбрану и безбједност; 
4. Предлог закона о Дирекцији за координацију полицијских тијела и агенција  за подршку 

полицијској структури Босне и Херцеговине, са Извјештајем Заједничке комисије за одбрану 
и безбједност; 

5. Предлог резолуције о спремности Босне и Херцеговине за НАТО интеграције (предлагачи 
посланици: Милорад Живковић и Халид Гењац); 

6. Давање сагласности за ратификацију: 
a) Споразума између Савјета министара БиХ и влада осталих земаља учесница SEECP-a, 

Мисије привремене управе Уједињених нација на Косову у име Косова, у складу са 
Резолуцијом Савјета безбједности Ујеидњених нација  број 1244, 

б)  Споразума између Савјета министара БиХ и Владе Републике  Мађарске   
      о успостављању Оквирног програма за финансијску сарадњу, 

      ц)   Друге измјене  и допуне Споразума о кредиту и финансирању од 23.11.2004.  
       године између Босне и Херцеговине, Федерације  Босне   и Херцеговине, Републике Српске 
      и Kreditanstalf für Wiederaufbau – Frankfurt am Mein ''KfW'' -  Санација  градских водовода и 

канализационих система у Босни и  Херцеговини. 
 

Ад. – 1. Записници са 21. и 22. сједнице Представничког дома 
 
 Денис Бећировић је у име Клуба СДП-а дао примједбу на Записник са 22. сједнице, на дио 
који се односи на расправу о два полицијска закона, рекавши да је наведено да је у расправи 
учествовало 26 посланика, а у Записнику је наведена суштина дискусије само тројице  посланика. 
Због тога је предложио да се Дом данас не изјашњава о овом записнику, а да се Записник доради 
тако да се извуче суштина свих дискусија, или да се брише то што је наведено из дискусије 
тројице посланика.  
 Приликом гласања, предсједавајући Дома Милорад Живковић констатовао је да ће се, 
уважавајући примједбу посланика Бећировића, Записник са 22. сједнице прилагодити у складу са 
чланом 86. Пословника, наводећи само имена оних који су дискутовали, без парафразирања 
дискусија.  Затим је на гласање дао Записник са 21. сједнице.  
 Записник је усвојен једногласно – са 41 гласом ''за''. 
 Затим се Дом изјаснио о Записнику са 22. сједнице.  
 И Записник са 22. сједнице усвојен је једногласно – са 41 гласом ''за''.  
 
Ад. – 2. Посланичка питања и одговори 
 
 Предсједавајући Живковић констатовао је да су одговоре за ову сједницу добили 
посланици: 

- Нико Лозанчић – на два питања, Хусеин Нанић – на два питања, Садик Бахтић, Велимир 
Јукић, Азра Алајбеговић и Сефер Халиловић  -  на питања постављена на 18. сједници; 

- Хусеин Нанић и Селим Бешлагић – од Савјета министара БиХ на питања постављена на 19. 
сједницие; 

- Лазар Продановић,  Садик Бахтић, Селим Бешлагић, Велимир Јукић, Сеад Јамакосмановић, 
Азра Алајбеговић – на два питања, Шемсудин Мехмедовић – на два питања, Рифат Долић - 
на три питања,  Денис Бећировић – на два питања, Саво Ерић, Славко Матић и Ремзија 
Кадрић  – од Савјета министара БиХ на питања постављена на 20. сједници; 

- Сеад Јамакосмановић од Министарства иностраних послова БиХ на питање постављено на 
20. сједници; 

- Лазар Продановић од Министарства иностраних послова БиХ на питање постављено на 21. 
сједници; 
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- Сеад Јамакосмановић од Државне комисије за ревизију одлука о натурализацији страних 

држављана – на питање постављено на 21. сједници; 
- Денис Бећировић добио је од Савјета министара БиХ одговор на питање постављено за Прву 

посебну сједницу оба дома.  
 
 Одговоре на питања коментарисали су посланици Рифат Долић, Селим Бешлагић, Хусеин 
Нанић, Велимир Јукић, Сефер Халиловић, Лазар Продановић и Сеад Јамакосмановић. 
 Питања су обновили:  

- Рифат Долић – питање постављено министру одбране на питање постављено на 20. 
сједници у вези са обесправљивањем људи у Министарству одбране у Великој 
Кладуши; 

-  Селим Бешлагић - питање  постављено на 19. сједници у вези са наставком Римског 
пута;  

- Хусеин Нанић  - питање постављено на 19. сједници у вези са проблемима грађана који 
су изгубили посао у општини Томиславград; 

- Славко Јовичић - поновио је питање које је поставио на 5. сједници, а које се односи на 
националну структуру запослених у институцијама Босне и Херцеговине.  

 
У оквиру коментара, Ремзија Кадрић је подсјетио да је поставио више питања и да ни на 

једно још није добио одговор, те поручио онима којима је поставио питања да очекује одговор и 
унапријед им се захваљује.  

 Постављена су сљедећа посланичка питања: 
 

 
Садик Ахметовић: 
 „Да ли је тачно и ако јесте, како је могуће да се на захтјев Србије прогањају грађани 
Сребренице – жртве геноцида и покушавају привести пред судове у Београду? Шта ради Савјет 
министара БиХ да заштити своје грађане? Тражим оштар протест ове државе, упућен на све 
важне адресе (УН, Европска комисија, Брисел и слично).“ 
 
Шемсудин Мехмедовић: 
 „1. На основу којих се чланова Пословника и Закона о комуникацијама заснива став 
Заједничког колегијума оба дома? 

2. Како је уопште могуће донијети тако важан став без представника једног народа? 
3. Зашто на Заједничком колегијуму није конкретизовано у чему Савјет Агенције није 

испоштовао Закон о комуникацијама? 
4. Да ли се под непоштовањем Закона подразумијева неизвршавање налога Савјета 

министара БиХ и у којој мјери је донесени закључак у складу са Законом о 
комуникацијама? 

5. Да ли Закон о комуникацијама уопште дозвољава било какве интервенције Савјета 
министара БиХ у процедури избора генералног директора или су оне искључене 
статусом РАК-а као независног регулаторног тијела? 

6. Да ли је Савјет министара БиХ уопште разматрао да ли изабрани кандидат за 
генералног директора РАК-а испуњава законске услове? 

7. Зашто је Савјет министара БиХ разматрао предлог одлуке ако се накнадно тврди да 
достављени материјал није био потпун? Зашто није поступио по Пословнику и по 
Закону о Савјету министара БиХ, према којим се некомплетни материјали и не 
стављају или се скидају са дневног реда, уз одређивање рока за њихово комплетирање?  

8. Да ли је донесеним закључком Савјет министара БиХ прекорачио границе својих 
овлашћења и узурпирао законска овлашћења Савјета Агенције, те самим тим 
прекршио Закон о комуникацијама? 

9. Да ли се ставом Заједничког колегијума којим је подржан Закључак Савјета министара, 
без претходног утврђивања његове основаности и законитости, толерише кршење 
Закона о комуникацијама и основних принципа независности РАК-а? 
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10. Да ли је овакво поступање у складу са закључцима са састанака за праћење 

реформских процеса (РПМ) којим се инсистира на важности очувања независног 
статуса РАК-а, што је посебно наглашено на састанку одржаном 20.02.2008. године, на 
којем је ово питање разматрано као посебна тачка дневног реда?“  

 
Златко Лагумџија 
 „Уколико је тачно да сам ја или било ко други био налогодавац за било какав лажни рачун 
или злоупотребу при коришћењу рачуна у име Владе РБиХ, овим позивам Тужилаштво БиХ да 
без одгађања спроведе истрагу и најоштрије казни онога ко је то било када урадио.“ 
 Тражим од Савјета министара БиХ, односно министра финансија и министра 
безбједности  да дају пуну информацију о томе да ли су рачуни  на које се медији позивају, или 
било који други, од 1992. године до данас, рачуни Владе РБиХ или Златка Лагумџије или било 
кога ко их је злоупотријебио. 
 Тражим одговор на питање ко је и за које потребе отварао ове рачуне колико и од кога је 
средстава на њих легло, за шта и када су средства употријебљена те ко су били налогодавци за 
исплате по овим рачунима. 
 Такође тражим да одговорите да ли је овим рачунима, или било којим другим те врсте, 
располагао Златко Лагумџија те, уколико је то тачно, на који начин се то десило. 
 Ово питање пред Парламентом можете сматрати и мојим овлашћењем министру 
финансија и министру безбједности да било гдје у земљи и свијету провјери било који рачун под 
мојим именом уколико је то потребно. 
 Тражим да о овоме истинито и у потпуности информишете јавност а у прилогу Вам дајем 
податке о рачунима који су били предмет натписа и изјава на основу којих просљеђујем ово 
посланичко питање.“ 
 
Садик Бахтић: 
 „Тражим да ми се достави национална структура државних службеника запослених у 
институцијама Босне и Херцеговине (Савјет министара, Предсједништво, агенције, дирекције и 
сви они који се финансирају из буџета Босне и Херцеговине).“ 
 „Тражим од Савјета министара БиХ да ми одговори да ли је тачно да је посланик Златко 
Лагумџија дао овлашћење у рату да се прикупљају средства по западу и Европи, да ли постоји тај 
печат и та овлашћења и колико је новца прикупљено на рачун.“ 
 
Хусеин Нанић: 
 „У средствима информисања може се сазнати о активностима које воде Савјет министара 
и ентитетске владе о изградњи путне инфраструктуре - аутопутева у Босни и Херцеговини. Дио 
територије БиХ, тј. Унско-сански кантон у свим тим плановима као и да не постоји, тако да 
планови Федералне владе завршавају са Доњим Вакуфом или у најбољем случају са Јајцем а 
планови Владе РС са Приједором. Као посланик из те изборне јединице, морам изразити 
неслагање са таквим начином рада, а то има за посљедице да је нама Крајишницима временски 
ближе Беч а, како вријеме пролази, већ нам је ближе и Минхен. 

Питам министра да ли је и како планирано повезивање Унско-санског и Ливањског 
кантона са остатком државе.“ 

 
Селим Бешлагић: 
 „У којој је процедуралној фази Закон о заштити и добробити животиња?“ 
 
Момчило Новаковић: 
 „Када ће гранични прелаз Доња Градина бити у функцији за теретни саобраћај и који су 
разлози што до сада није стављен у функцију?“ 
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Јозо Крижановић: 
 „Одлуком ЦИК-а од 17.01.2008. године, објављеном у „Службеном гласнику БиХ“ од 
04.02.2008. године, стављено је ван снаге Упутство за примјену Закона о сукобу интереса у 
институцијама власти Босне и Херцеговине. Поводом тога тражим одговор на сљедећа питања: 

1) Да ли је ЦИК донио ново Упутство за примјену овог закона? 
2) Да ли је стављањем ван снаге овог упутства ЦИК укинуо важност овог закона и 

праћење његове примјене и на нивоу ентитета?“ 
 

Сњежана Рајилић: 
„Кад ће се вршити докатегоризација граничних прелаза између Републике 

Хрватске и Босне и Херцеговине? Овдје прије свега мислим на граничне прелазе од Новог Града 
до Градишке. Такође ме занима да ли је могуће отварање новог граничног прелаза код Мартин 
Брода како не би возачи и пјешаци прелазили и до 25 км у једном правцу како би прешли границу 
између Р. Хрватске и БиХ.“ 
 
Велимир Јукић: 
 „Убрзати све потребне активности на изради Закона о царинској тарифи БиХ (или измјена 
и допуна постојећег предметног закона).“ 
 
Рифат Долић: 
 1. „Молим да ми се у писаној форми доставе подаци о висини плата директора и висини 
накнада предсједника и чланова надзорних одбора у установама, агенцијама  и другим владиним 
институцијама над којима ингеренције има Савјет министара БиХ и држава Босна и 
Херцеговина.“ 
 2.„Колики је број неријешених предмета у свим судовима у БиХ, каква је њихова 
предметна и територијална структура, какав је однос тог броја неријешених предмета у односу на 
број неријешених предмета прије пет или шест година, односно прије почетка реформи у 
правосуђу БиХ, и шта се намјерава предузимати у намјери да се број неријешених предмета 
судова у БиХ сведе у нормалне оквире?“ 
 
Мехмед Суљкановић: 
 „У којој фази се налази израда Закона о државној помоћи?“ 
 
Денис Бећировић (иницијатива): 
 „У намјери да покрене борбу против употребе језика мржње, расизма, ксенофобије, 
антисемитизма, шовинизма и сваког другог облика распиривања нетолеранције и 
екстремистичких погледа, а с циљем спречавања и ширења најмрачнијих наци-фашистичких 
идеологија и појава, Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ усваја иницијативу 
којом задужује Савјет министара БиХ да изради и Парламентарној скупштини БиХ достави текст 
Закона о забрани свих неофашистичких организација и употребе њихових симбола укључујући 
забрану усташких и четничких организација, као и оних које се наслањају на традицију Ханџар 
дивизије. Рок за достављање закона у парламентарну процедуру је најкасније шест мјесеци од 
дана усвајања наведене иницијативе.“ 
 Колегију Дома поставио питање: 
 „Зашто нема ТВ преноса Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ када смо 
сви, дакле, једногласно у Представничком дому донијели закључак да уведемо тај пренос?“ 
 
Сефер Халиловић: 
 „Да се испитају сви рачуни који су отворени у име Републике БиХ, ко су били 
потписници, колико је новца прикупљено и шта је судбина, односно како је потрошен тај новац?“ 
 (За Колегијум Представничког дома – предсједавајућем Милораду Живковићу): 
 „Када ћете обезбиједити директан ТВ пренос сједница овог високог дома?“  

Предсједаајућ Живковић је на сједници одговорио на ово питање.  
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 Драго Калабић: 
 „Да ли је и када подигнута оптужница за убиство Милета Настића у Прњавору 1995. 
године? А ако није, ко су били истражни судија и тужилац у том случају, на којим функцијама се 
налазе данас те какво је образложење за неподизање оптужнице?“ 
 
Јерко Иванковић Лијановић: 
 „Да ли је могуће да БХРТ преноси сједнице Представничког дома од 10 часова до 16 или 
17 часова ако термин одржавања сједнице добијете седам дана прије одржавања сједнице, како 
бисте могли планирати остали дио програма?“ 
 
 
Ад. - 3.  Предлог закона о независним и надзорним тијелима полицијске структуре Босне и 
              Херцеговине, са Извјештајем Заједничке комисије за одбрану и безбједност и 
Ад. - 4.  Предлог закона о Дирекцији за координацију полицијских тијела и агенције  за 
              подршку полицијској структури Босне и Херцеговине, са Извјештајем Заједничке 
              комисије за одбрану и безбједност 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио да је Заједничка комисија за одбрану 
и безбједност доставила негативне извјештаје о предлозима закона из 3. и 4. тачке и да се на 
Дому расправља и одлучује о извјештајима Комисије. Предложио је да се води јединствена 
расправа о  овим тачкама дневног реда.  
 У оквиру ових тачака у расправи и репликама учествовали су: Рифат Долић, Азра 
Хаџиахметовић,  Винко Зорић, Бранко Докић,  Селим Бешлагић, Милица Марковић,  Хаџи Јован 
Митровић, Нико Лозанчић, Момчило Новаковић, Јозо Крижановић, Садик Бахтић, 
предсједавајући Савјета министара БиХ Никола Шпирић, Златко Лагумџија,  Славко Јовичић, 
Драго Калабић, Екрем Ајановић, Бакир Изетбеговић, Мирко Околић, Денис Бећировић, Салко 
Соколовић, Сефер Халиловић и Хусеин Нанић.  
 Приликом гласања, предсједавајући Живковић је напоменуо да ће се Дом изјаснити о 
извјештајима, а затим о закључцима које је предложио Нико Лозанчић, који имају смисла 
уколико предлоге закона Дом врати Комисији на поновно разматрање и достављање новог 
извјештаја. Затим се приступило гласању.  
 ''За'' Извјештај Комисије о предлогу закона из 3. тачке гласало је 19, а ''против'' 22 
посланика. Није било уздржаних. 
 ''За'' Извјештај Комисије о Предлогу закона из 4. тачке гласало је 17, а ''против'' 23, 
''уздржана'' два посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да нису усвојени Извјештаји Заједничке комисије за 
одбрану и безбједност о предлозима закона из 3. и 4. тачке. Затим је позвао Дом да се изјасни  о 
закључцима које је предложио Нико Лозанчић.  
 У вези са закључцима, краће су расправљали Мартин Ргуж и Јозо Крижановић. 
 Са 22 гласа ''за'' (Федерација БиХ 13, Република Српска девет), 10 ''против'' и 10 ''уздржан'', 
усвојени су закључци сљедећег садржаја:  
 

1. Представнички дом Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине не прихвата 
извјештаје Заједничке комисије за одбрану и безбједност о Предлогу закона о независним 
и надзорним тијелима полицијске структуре БиХ и Предлогу закона о Дирекцији за 
координацију полицијских тијела и о агенцијама за подршку полицијској структури БиХ. 

2. Представнички дом ПСБиХ тражи од исте комисије израду нових извјештаја у року не 
дужем од 48 сати, те да при томе има у виду све расправе о извјештајима  и уложеним 
амандманима. 

3. Расправу и одлучивање о извјештајима и предлозима закона Представнички дом ПСБиХ 
обавиће у року не дужем од 48 сати. 
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Ад. – 5. Предлог резолуције о спремности Босне и Херцеговине за НАТО интеграције 
             (предлагачи посланици: Милорад Живковић и Халид Гењац) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући Живковић је подсјетио на Извјештај надлежне 
Заједничке комисије за одбрану и безбједност и на амандмане који су усвојени у Комисији уз 
сагласност предлагача.  
 У расправи су учествовали: Момчило Новаковић, Денис Бећировић, Милица Марковић, 
Шефик Џаферовић, Милорад Живковић, Селим Бешлагић, Јозо Крижановић, Драго Калабић, 
Мирко Околић и Халид Гењац. 
 Амандмане на Предлог резолуције поднијели су Момчило Новаковић и Денис Бећировић.  
 Приликом гласања нису усвојени амандмани. 

- За амандман посланика Новаковића гласало је 15, против 22, уздржало се пет 
посланика.  

- За амандман посланика Бећировића гласало је 17 (Федерација БиХ 16, Република 
Српска један) против 12, уздржало се 12 посланика. Након усаглашавања у Колегијуму 
као комисији извршен је други круг гласања, када је из Републике Српске против 
амандмана гласало 12 посланика, што је више од двије трећине из ентитета. 

Послије гласања о амандманима Дом је, са 38 гласова ''за'' (Федерација БиХ 28, Република 
Српска 10)  и три гласа ''уздржан'', усвојио Резолуцију о спремности Босне и Херцеговине за 
НАТО интеграције, са амандманима садржаним у Извјештају надлежне комисије.  
 
Ад – 6. Давање сагласности за ратификацију: 

a) Споразума између Савјета министара БиХ и влада осталих земаља учесница SEECP-а, 
Мисије привремене управе Уједињених нација на Косову у име Косова, у складу са 
Резолуцијом Савјета безбједности Ујеидњених нација  број 1244, 

б)  Споразума између Савјета министара БиХ и Владе Републике  Мађарске  о успостављању  
     Оквирног програма за финансијску сарадњу, 
ц)  Друге измјене  и допуне Споразума о кредиту и финансирању од 23.11.2004. године између Босне 
      и Херцеговине, Федерације  Босне   и Херцеговине, Републике Српске и Kreditanstalf für 
      Wiederaufbau – Frankfurt am Mein   ''KfW'' -  Санација  градских водовода и канализационих 
      система у Босни и  Херцеговини. 
 

У оквиру ове тачке дискутовали су: Нико Лозанчић, Славко Јовичић и Велимир Јукић.   
Послије расправе Дом је дао сагласност за ратификацију ових аката, са сљедећим резултатима 
глалсања: 
Споразум под а) – за гласало 40 (Федерација БиХ 27, Република Српска 13, уздржан један; 
Споразум под б) – за гласало 39 (Федерација БиХ 26, Република Српска 13), против један, 
уздржан један и 
Споразум под ц) – за гласало 37 (Федерација БиХ 24, Република Српска 13) против два, уздржан 
један посланик. 
 

 Двадесет трећа сједница завршена је у 15 часова. 
 

Саставни дио Записника је транскрипт сједнице. 
 

            СЕКРЕТАР                               ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ       
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                    ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
         Бранка Тодоровић                                                                    др Милорад Живковић 

 
           


